

清晨蒙特利爾出發約3小時後抵達北美的直布羅陀 魁北克古城。俯瞰古城的優美風光。您將登上三十 層高的360°觀景台,透過落地式視窗鳥瞰整個魁北克 古城風光,遠眺雄壯美麗的聖勞倫斯河。遊覽擁有超

過400年曆史的魁北克古城。作為北美唯一一座保留著古城牆的城市,魁北克古城內充 滿濃郁的法式氣息。它也是英法百年戰爭兵家必爭之地。古城內景點紛呈 廣場銅像,古堡酒店,凱旋教堂,藝術畫廊等。午餐後,前往高達83米的水晶瀑布。 搭乘雙程觀景纜車欣賞聖勞倫斯河畔秀美風光。隨後,前往風景秀美的聖安妮大峽谷 遊覽(季節性行程5-10月)。聖安妮峽谷是由尚普蘭海退卻後形成了峽谷地形,又因 冰河融化成大大小小的瀑布、激流穿插於峽谷之間,蔥蔥茂樹點綴其間,與瀑布相互 輝映,宛如一個精心修飾的自然盆景。搖擺的吊橋,深聳的峽谷,讓您驚嘆自然的神 奇。盡情歡樂後,離開魁北克城返回蒙特利爾。

Departure from Montreal in the morning. Takes around 3 hours driving to Quebec City, the oldest city in North America. First stop will be Capital Observatory, the tallest building in the city. Going to observation deck of 360 degree on the 31st floor to have a panoramic view of the capital. Afterwards have free time to visit the old Quebec City. As the only fortified city in North America, Quebec City has a history of more than 400 years. Discover Quebec City from many different angles: politics, military, history, heritage, architecture and so much more. After lunch, go to the Montmorency Falls with 83 meters high, which is the largest waterfalls in the Province of Quebec. By taking a sightseeing cable car to the top of the Falls to admire the beauty and the magnificence of the St-Lawrence River and its surrounding areas and feel the power of the Falls. Then visit the Canyon Sainte-Anne. (*seasonalMay-Oct) Three suspension foot bridges cross the canyon, including one of 60 meters above the river, which makes it possible to appreciate the vertiginous notch dug by the imposing St-Anne Fall in the rocks of 900 million years of the Canadian Shield in the Ice Age. Afterwards, leave Quebec City and transfer back to Montreal.







*以上行程順序僅供參考,具體行程會因出發日期,天氣,交通等因素有所調整。

*The sequence of the itinerary and attractions might be changed according to actual and practical situation for D.O.I. Feb 2019 TICO:#4671111/#4671053 BC:#24426/#36488/#63436 better service.

2019出發日期 Departure date

4月, 11月·12月 每週六出發 Apr., Nov., Dec. Every Saturday 5月至10月 每週三,六出發 May to Oct. Every Wednesday, Saturday

上車地點時間 Pick up location & time

68 Renélévesque West, Montreal (Outside HSBC Bank)

Included

- 1. 旅遊巴士團體接送觀光
- 2. 華人領隊隨團服務,並帶領作遊覽觀光
- 3. 行程表所列出的觀光安排
- 4. 税項
- 1. Ground Transportation service as specified in itinerary. 2. Tour Guide servise.
- 3. Sightseeing arrangements listed in itinerary.

費用不包括 NOT Included

- 1. 行程中全部的膳食
- 2. 司機及導遊服務費,每人每天\$10元
- 3. 旅遊觀光活動時全部的人場費
- 各種醫療保險,個人平安保險及行李保險
- 5. 因交通阻延,罷工,惡劣天氣,航班取消或更改時間或其他 超出本公司控制範圍的原因所導致的額外費用
- 6. 如遇旅遊旺季,須另繳附加費
- 7.10人或以上訂單必須預付全程門票以及導遊服務費
- 凡從非天寶處購買的景點門票或城市City Pass, 均不適用 於天寶旅行團。否則團上需收取CAD40/位附加費。
- 1. All the meals
- 2. Gratuities for Driver and Tour Guide. (\$10 per day per person)
- 3. Admissions for Optional Tour
- Personal Travel and medical insurance
- 5. Any other extra expense that is incurred due to reasons that are beyondthe control of our company, such as traffic jam and delay, strike, disastrous weather etc. and cancellation or change of flight schedules and so on.
- 6. For group 10 or more people, request prepaid whole admission package and tour guide service fee
- 7. Admission tickets bought through sellers other than Compass Vacation or City Pass are not applicable to our tours, otherwise surcharge \$40 will applied.